
Woensdag 
20 september 
2017

Weer gratis ijsjes bij ijssalon Dolomiti
BUSSUM “Zoals elk jaar vier ik mijn verjaardag in mijn ijssalon en dan geef ik 2 uur lang gratis ijs weg”, vertelt Frank, eigenaar en ijsmaker 
van ijssalon Dolomiti aan de Vlietlaan. “Zo ook dinsdagmiddag en op deze manier kan ik ook iets terugdoen voor mijn leuke en lieve klan-
ten. Ik ben eigenlijk in de zomervakantie jarig, maar dan zijn veel inwoners op vakantie. Het grappige is dat de kinderen al weken vragen 
wanneer het feestje is, want ze kunnen niet wachten om een ijsje te halen.” En wat is eigenlijk het lievelingsijs van Frank? “Ik vind frambo-
zenijs met chocobrownie het allerlekkerst. Je merkt wel dat de smaak van ijs ook afhankelijk is van het weer. Met mooi weer verkopen we 
veel sorbetijs met fruit omdat het lekker fris is en als het kouder wordt, nemen veel klanten roomijs.” 

Kijk op de 
agenda voor de 
activiteiten van 
deze week

Maak een 
wensenlijst 
voor Open 
Huizen Dag

 �9  �11

Lezing met 
Herman Pleij
BUSSUM Bibliotheek Gooi opent 
op donderdag om 20.00 uur het 
jaar traditiegetrouw met een in-
teressante lezing.

Dit jaar komt Herman Pleij ver-
tellen over de zin en onzin van 
het gezin als hoeksteen van de 
samenleving. Vroeger, nu en in 
de toekomst. Hoe komt het dat ik 
ben wie ik ben? Daarop geeft het 
familieverleden een eerste ant-
woord en liggen daarin niet de 
wortels van de eigen identiteit? 
Vroeger werd die vooral gestuurd 
door geloof en ideologie, maar die 
zijn vervaagd en kunnen we zon-
der houvasten en rituelen wel be-
staan? Informatie op www.biblio-
theekgooienmeer.nl.

   

Gideon in de 
Witte kerk
NAARDEN In de Witte Kerk is 
om 10.00 uur een kerkdienst die 
geheel gewijd is aan Gideon.

Voorganger is ds. V.C. Lindenburg. 
Daarnaast is er een optreden van 
het gelegenheidskoor met veel 
oud-leden van de Gideonsbende 
met liederen uit de Gideonsbende-
bundel. Iedereen is welkom.

Vestival Vocaal 
Voor de vierde keer zetten dui-
zend koorzangers de Naarden-
Vesting om in een duizeling-
wekkend spektakel van muziek 
en zang. 

 �5

Foto: Bob Awick

Meld je activiteit aan!

GooiAgenda.nl

André Kuipers hoofdact Gezondheidsfestival
REGIO Astronaut en arts André 
Kuipers komt donderdag 28 sep-
tember naar Gooiland in Hilver-
sum. Tijdens het zogenaamde 
Gezondheidsfestival - waarin de 
toekomst van de zorg centraal 
staat - geeft hij zijn kijk op de 
zorg van de toekomst.

Het gratis toegankelijke evene-
ment van 15.00 tot 21.00 uur is 
een initiatief van de Regio Gooi en 
Vechtstreek, de regiogemeenten, 
Tergooi en de Gezondheidsstudio. 
Het centrale podiumprogramma 
tussen 15.30 en 17.15 uur, met 
dus ook de lezing van - volgens de 
organisatie ‘begenadigd spreker 
en sterke inspirator’ - Kuipers, is 
door middel van een lezingticket 
gratis te bezoeken. Deze tickets 
zijn online verkrijgbaar via www.

gezondheidsfestivalregiogv.nl, zo-
lang de voorraad strekt.

Het programma is boordevol en 
biedt voor ieder wat wils. Belang-
stellenden kunnen beleven hoe 
het is om oud te zijn dankzij het 
ouderdomspak van het MBO Col-
lege. De neurofitnessinstallatie 
van BrainHealth brengt breinpres-
taties in beeld. Cardioloog Karin 
Arkenbout en haar collega’s van 
cardiologie brengen het hartrisico 
van bezoekers in beeld. De Hoor-
stichting komt met een speciale 
gehoorcheck langs.

Escape van
Tergooi en andere zorginstellin-
gen stellen zich voor als werk-
gever en opleider bij de ‘escape 
van’. In deze mobiele escaperoom 

ligt een speciale ontsnappingsop-
dracht. Het mobiele caravanpo-
dium met foodtruck van Sound-
Trek dient niet alleen als Radio 
3FM-studio of PinkPop-onderdeel 
maar komt ook hier in de Gooi en 
Vechtstreek.

Virtual reality
Verder nodigt huisartsenpraktijk 
CasaCura mensen uit voor medi-
catiegesprekken en virtual reali-
ty. De Stichting Vergeet-mij-liedje 
musiceert samen met demente-
renden. HilverZorg toont innova-
ties uit hun dagelijkse praktijk 
en het Rode Kruis Gooi en Vecht-
streek verzorgt interactieve de-
monstraties. Bij de speciale zuur-
stofbar kan men wat zuurstof 
happen en doet de longarts een 
longinhoudtest.

Een aantal Gezondheidsfestival-
bezoekers gaat na het centrale 
podiumprogramma met elkaar de 
diepte in over zorgtechnologie, big 
data, gedragsbeïnvloeding, men-
tale gezondheid, ethische dilem-
ma’s, de zorgprofessional van de 
toekomst, de kijk op gezondheid 
en gezonde opgroeiomgeving.

Begin dit jaar ondertekenden 
Regio Gooi en Vechtstreek, de 
regiogemeenten en Tergooi het 
convenant De Gezonde Regio. De 
komende jaren slaan zij de han-
den stevig ineen om samen met 
inwoners en professionals te wer-
ken aan een gezonde en vitale 
regio. Dit Gezondheidsfestival is 
het eerste wapenfeit van dit con-
venant en nodigt uit tot regionale 
samenwerking in de zorg.

nijhofbaarn.nl
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Tijdens Salon Residence, van  
28 september t/m 1 oktober, 
openen de mooiste stores op 

woon- en architectuurgebied van 
Laren hun deuren en tonen de 
nieuwste trends en collecties.  

Deze route ligt voor u klaar bij de 
entree van Salon Residence in 

Singer Laren. Tevens is het  
1 oktober koopzondag en kunt u 

tijdens het bewandelen van de  
route de andere winkels  

in Laren bezoeken.

Ambiance Home Decoration, Barbara Emmy Interiors & Atelier, Daen Laren,  
Designa, DOESZevenendZes, Flamant by Laura, Hästens, Kabaz, Kerkhof 
Laren, Marlin Maison, Meker Wonen, Pockets Laren, Rivièra Maison, Room 
for Living, Vivante Bekenkamp-Havo, Wolterinck Laren, Woon Inspiratie 
Centrum het Gooi.

B IJZONDERLAREN .NL
# LAREN

N
A

A
R

D
ER

STR
A

AT

Woonroute 
Laren & 

Koopzondag

Bijzonder Laren Advertentie_131 mm breed x 186 mm.indd   1 04-09-17   14:38

Open Dag

23 september

10-14 uur

Bezoek zaterdag 23 september van 
10-14 uur de open dag en ontdek 
hoe wij mensen met dementie een 
nieuw thuis bieden in De Hogeweyk 
in Weesp. Ook in onze woonlocaties 
voor mensen met dementie in Laren, 
Bussum, Huizen en Amsterdam bent 
u van harte welkom!  
www.vivium.nl/opendag. 

Ik ben altijd al
een buitenmens
geweest
-
Uw leven, uw voorkeuren 

Wasprogramma 

Plati na
voor de prijs van Goud!
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Maak de plastic verpakking open.

1
Leg de strip op een veilige plek onder de voorstoelen 

of portier vakken en vooral niet in de directe zon.

2
Houd de strip weg bij kinderen en dieren! 

Wij wensen u aangename kilometers.

Vriendelijke groet, 

het iClean team

verfrissend en relaxing

langwerkende

verfrissende geuren

2
liter

inhoud

14,50

facebook.com
/icleannaarden
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Bij ons autowassen al vanaf € 8,50

iClean Carwash Naarden
Amsterdamsestraatweg 27E Naarden

inclusief:
• 2 l. ruitenvloeistof 
• verfrissend geurtje
samen

ALLEEN

VRIJDAG. ZATERDAG EN ZONDAG!

alleen vrijdag, 

zaterdag en zondag!

En wil je wat bijverdienen  
voor een nieuwe iPhone?

WORD BEZORGER
VAN DEZE KRANT

• je doet elke woensdag  
je krantenwijk

• de kranten worden bij je  
thuis bezorgd

Is dit wat voor jou?  
depot@enterverspreiding.nl

(035) 6980793  of  (06) 23317167

Ook 65+ en vutters mogen reageren!



NAARDEN Voor de vierde keer 
zetten duizend koorzangers tij-
dens het tweedaagse Vestival 
Vocaal de Naarden-Vesting om 
in een duizelingwekkend spek-
takel van muziek en zang. Op 
zaterdag zijn er zo’n negentig 
optredens en zondag staat in het 
teken van de openluchtopera 
‘Queen Arthur’. 

“Het is een muzikale ontmoeting”, 
aldus Stefanie Korlaar van de stich-
ting Amateurkoor. “Ook dit jaar is 
het aantal deelnemende koren uit 
de regio indrukwekkend: maar 
liefst veertig koren uit ‘t Gooi ge-
ven acte de présence. En dat is ook 
meteen het maximum.” Op zater-
dag wordt er gezongen op vijftien 
podia, verspreid over de Vesting, 
waarvan drie buitenlocaties. In 
totaal zijn er zo’n negentig optre-
dens van 20 minuten. Stefanie: 
“We krijgen veel medewerking 
van de lokale horeca en helemaal 
bijzonder is dat we dit jaar ook in 
de Andreaskerk mogen optreden, 
hoewel de verbouwing nog niet is 
afgerond. Ook in het pas geopende 
culturele podium deMess zijn een 
aantal optredens gepland.” Op zon-
dag staat als openluchtopera de 
opera-pastiche ‘Queen Arthur’ van 

GO! Opera op het programma. Te-
gen het decor van Ravelijn 2 staan 
zo’n honderd amateurkoorzangers 
op het podium. Samen met profes-
sionele musici als bariton Frans Fi-
selier, die de rol zingt van koning 

Arthur, mezzosopraan Ingrid St-
ijsiger als koningin Guinevere en 
tenor Jeroen Bik als ridder Lance-
lot. Een bijzondere rol is weggelegd 
voor acteur Henri Kalb die als ver-
teller in de huid van tovenaar Mer-
lijn kruipt.

‘Elk Goois koor kan meedoen’
Roy Voogd, directeur van de stich-
ting Amateurkoor en artistiek lei-
der van GO! Opera steekt zijn trots 
niet onder stoelen of banken. “Het 
Vestival Vocaal is één van de leuk-
ste korenfestivals in Nederland. En 
dat zeg ik niet omdat ik het mede 
organiseer. Ik ben betrokken bij 
tal van landelijke evenementen. 
Het leuke aan dit festival is dat we 
niet selecteren op stijl of niveau. 

Elk koor uit ‘t Gooi kan meedoen 
en dat geeft een hele open en on-
gedwongen sfeer.” De locatie speelt 
daar ook een grote rol in, aldus 
Roy. “Doordat je een gracht om je 
heen hebt, gonst het letterlijk in de 
stad.”

De openluchtopera is, na het suc-
ces van de vorige keer, nu een vast 
onderdeel van het tweejaarlijkse 
muziekspektakel. “Het is een goed 
werkende formule, dus waarom 
zou je dat veranderen”, aldus Stefa-
nie. “Toch denken ze wel na over 
nog een extra toevoeging. Veel kan 
er nog niet over worden gezegd, 
maar het plan is om het Vestival 
Vocaal de volgende keer uit te brei-
den met een avondje jazz.”

Kaarten
Voor zowel het korenfestival als 
de opera zijn nog kaarten te koop 
bij de VVV in de Utrechtse Poort. 
De voorverkoop is al in volle gang, 
maar op de dag zelf kunnen ook 

nog kaarten worden gekocht. Za-
terdag begint de dag om 11.00 uur 
in de Grote Kerk met om 17.00 uur 
de afsluiting van het korenfestival. 
Informatie over de opera staat op 
www.GOopera.nl.

Vierde Vestival Vocaal gonst komend 
weekend door Naarden-Vesting

 ¢ Vestival Vocaal kon al drie keer rekenen op veel bezoekers. Foto: Bert de Bruin

Het maximumaantal van veertig koren doet dit jaar mee

Er wordt gezongen op 

vijftien podia, verspreid 

over de Vesting

Vestival Vocaal is echt 

een van de leukste 

korenfestivals

door Yvette de Vries

Wie ook maar een 

beetje van zingen 

houdt, komt het 

komend weekend 

flink aan zijn trekken 

tijdens het Gooise 

Korenfestival.

Ter tafel komt een scala aan 
onderwerpen, waaronder:
• Duurzaamheid
• Voltooid Leven
• Europa
• Scheiding van Kerk en Staat

Donderdag 28 september
Aanvang 19.45 uur
Gratis toegang

Voor meer informatie zie www.pgblaricum.nl

Protestantse Gemeente Blaricum
Torenlaan 16, Blaricum

De Dorpskerk Blaricum |  28 september a.s.

JAN TERLOUW EN JACOBINE GEEL IN GESPREK
“Op het raakvlak van geloof en samenleving”
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OPENINGSTIJDEN WINKEL 7 DAGEN IN DE WEEK GEOPEND
ma t/m vr  10.00 - 18.00 uur
do 10.00 - 21.00 uur

za 10.00 - 17.00 uur
zo 11.00 - 16.00 uur BRONSSTRAAT 10 | NAARDEN | 035 695 42 90

DINAMICA ECAM 350.35.W
• Easy Touch bediening
• Thermoblock voor constante temperatuur
• 1,8 Liter waterreservoir aan voorzijde
• 300 gram bonenreservoir

DINAMICA ECAM 350.75.S
• One touch cappuccino 
• LatteCrema-Systeem voor perfect melkschuim
•  MY functie voor gepersonaliseerde 

koffi evarianten
• 1,8 liter waterreservoir aan voorzijde

699,-
VAN 899,-

VOOR

PRIMADONNA ELITE ECAM 
650.75.MS
• Luxe 4,3 inch kleuren touch display
• 6 gebruikersprofi elen instelbaar
• Bluetooth app verbinding
• Warme chocolademelk functie

KOFFIE MET CADEAUS!

GRATIS LUXE ARRANGEMENT 
BĲ  EEN BILDERBERG HOTEL

Bij aanschaf van een DeLonghi 
PrimaDonna Elite ECAM 650.75.MS 
ontvang je een luxe arrangement 
bij een Bilderberg hotel naar keuze 
cadeau t.w.v. 169,-

ARRANGEMENT
• 1 overnachting, 2 personen
• Culinair drie-gangendiner + wijnarrangement
• Ontbijt

* Na 100,- cashback

499,-
VAN 699,-

VOOR

* Na 50,- cashback

EXCLUSIEF BĲ  
KOFFIEDISCOUNTER.NL

NU
1699,-

NIEUW BIJ KOFFIEDISCOUNTER!  
XELSIS SM 7580/00
• Dubbele cappuccino functie
• 4 gebruikersprofi elen instelbaar
• 12 koffi e varianten
• Digitaal kleuren display
• Incl. GRATIS luxeproduct

PICOBARISTO HD8927/01
• 250 gram bonenreservoir 
• 11 koffi edranken
• One Touch cappuccino
•  AquaClean fi lter tot 5000 kopjes 

zonder ontkalken

PHILIPS EP 3550/00
• 250 gram bonenreservoir
• 1,8 liter waterreservoir aan bovenzijde
• Koffi esterkte instelbaar
•  AquaClean fi lter tot 5000 kopjes 

zonder ontkalken

649,-
VAN 899,-

VOOR

1249,-
VOOR

479,-
VAN 549,-

VOOR

garantie

2+1
jaar

garantie

2+1
jaar
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Sneller herstel
John Briel steekt meteen van wal 
met een voorbeeld: ‘Stel, een patiënt 
met een gescheurde slagader komt 
in Blaricum terecht in plaats van 
in Hilversum. Dit is een levens-
bedreigende situatie die daar goed 
kan worden behandeld, maar waarbij 
de patiënt nog beter af zou zijn met 
de faciliteiten van de hybride 
operatiekamer (OK) in Hilversum. 
Een ‘dedicated team’ combineert 
daar namelijk volgens de nieuwste 
technieken klassieke vaatchirurgie 
met radiologische vaatingrepen. 
Een ingreep in de hybride OK geeft 
minder kans op complicaties en zorgt 
voor sneller herstel. Het is jammer 
als patiënten daar geen gebruik van 
kunnen maken.’ 

Liever 3 minuten door de gang
Eline van Slobbe legt uit dat met 
één locatie de zorg beter kan worden 
vormgegeven: ‘Het is zeker niet zo dat 
de zorg op dit moment niet goed is, het 
gaat erom dat het nog beter kan en dat 
onze patiënten daar baat bij hebben.’ 
Als arts op de intensive care (IC) heeft 
ze daar een duidelijk voorbeeld van: 
‘Blaricum heeft een prachtig dotter-
centrum, maar we hebben daar maar 

twee IC-bedden waardoor patiënten 
die 24 uur of langer beademd moeten 
worden, naar de IC in Hilversum 
moeten. Het is maar een ritje van 
acht minuten in een ambulance, maar 
je zou liever willen dat het alleen maar 
drie minuten door de gang is.’ John 
Briel: ‘Het heeft alles te maken met 
de hoeveelheid beschikbare ruimte 
op elke locatie. Daardoor is onze zorg 
versnipperd en dat voorkom je door de 
zorg op één locatie te concentreren.’  

Excelleren
Versnippering is niet meer van deze 
tijd: de zorg wordt steeds meer 
gegroepeerd rondom een aandoening 
en daar zijn meerdere specialismen 
bij betrokken. Denk aan de Centers of 

Excellence van Tergooi, bijvoorbeeld 
dat van hart- en vaatziekten. In de 
huidige situatie werken de vaat-
chirurgen voornamelijk in Hilversum, 
terwijl de cardiologen en neurologen 
die ook deel uitmaken van het 
centrum voornamelijk in Blaricum 
werken. Eline van Slobbe: ‘Ik zie echt 
kansen als iedereen bij elkaar zit en 
denk dat er nog meer nieuwe ideeën en 
technieken kunnen ontstaan waardoor 
we nog meer kunnen excelleren. Onze 
patiënten hebben daar profi jt van.’

Het verschil
In andere landen is de centralisatie 
van zorg al veel verder doorgezet. 
John Briel: ‘In Nederland lopen we 
wat dat betreft een beetje achter. 
Twee spoedeisende hulpposten op 
acht minuten van elkaar zal je in het 
buitenland niet snel zien. Maar hier 
voelt dat nog anders. Inwoners van 
Blaricum zien het als een verlies dat 
de acute en complexe zorg daar op 
den duur verdwijnt, maar als arts zeg 
ik oprecht dat die concentratie een 
winst is voor iedereen in de regio. Die 
paar minuten extra in de ambulance 
maken het verschil niet, maar de 
toename van de kwaliteit van zorg 
en de mogelijkheden wél.’  

In deze tweede Bouwen aan 
Tergooi-krant leest u alles over 
de ontwikkelingen rondom de 
bouw van het ziekenhuis van 
de toekomst. Een nieuw gebouw 
dat onderdeel uitmaakt van Plan 
Monnikenberg en waar inwoners 
van de regio Gooi en Vechtstreek 
zorg krijgen volgens de nieuwste 
inzichten.

Voor iedereen beter 

Blij met 
één locatie

Janet Achterberg komt voor zich-
zelf of voor haar man regelmatig 
in Tergooi. Zij kijkt uit naar de 
nieuwbouw en niet alleen omdat 
het huidige gebouw verouderd is. 
‘Ik ben vooral heel blij dat het straks 
één locatie wordt. Ik moest een keer 
gebruikmaken van de huisartsen-
post, die is in Blaricum, vervolgens 
moest ik doodziek terug naar 
Hilversum omdat ik daar werd 
opgenomen. Dat wil je echt niet 
als je ziek bent.’

Kwalitatief nog hogere zorg. Dat is wat Tergooi nastreeft en wat beter mogelijk is op één locatie. 
Intensivist Eline van Slobbe en chirurg John Briel zijn bevlogen artsen en ervan overtuigd dat 
de toekomstige concentratie van acute en complexe zorg in Hilversum zijn vruchten zal afwerpen 
voor de hele regio. Ze leggen uit waarom.

• Chirurg John Briel en Intensivist 
Eline van Slobbe.
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buitenland niet snel zien. Maar hier 
voelt dat nog anders. Inwoners van 
Blaricum zien het als een verlies dat 
de acute en complexe zorg daar op 
den duur verdwijnt, maar als arts zeg 
ik oprecht dat die concentratie een 
winst is voor iedereen in de regio. Die 
paar minuten extra in de ambulance 
maken het verschil niet, maar de 
toename van de kwaliteit van zorg 
en de mogelijkheden wél.’  

In deze tweede Bouwen aan 
Tergooi-krant leest u alles over 
de ontwikkelingen rondom de 
bouw van het ziekenhuis van 
de toekomst. Een nieuw gebouw 
dat onderdeel uitmaakt van Plan 
Monnikenberg en waar inwoners 
van de regio Gooi en Vechtstreek 
zorg krijgen volgens de nieuwste 
inzichten.

Voor iedereen beter 

Blij met 
één locatie

Janet Achterberg komt voor zich-
zelf of voor haar man regelmatig 
in Tergooi. Zij kijkt uit naar de 
nieuwbouw en niet alleen omdat 
het huidige gebouw verouderd is. 
‘Ik ben vooral heel blij dat het straks 
één locatie wordt. Ik moest een keer 
gebruikmaken van de huisartsen-
post, die is in Blaricum, vervolgens 
moest ik doodziek terug naar 
Hilversum omdat ik daar werd 
opgenomen. Dat wil je echt niet 
als je ziek bent.’

Kwalitatief nog hogere zorg. Dat is wat Tergooi nastreeft en wat beter mogelijk is op één locatie. 
Intensivist Eline van Slobbe en chirurg John Briel zijn bevlogen artsen en ervan overtuigd dat 
de toekomstige concentratie van acute en complexe zorg in Hilversum zijn vruchten zal afwerpen 
voor de hele regio. Ze leggen uit waarom.

• Chirurg John Briel en Intensivist 
Eline van Slobbe.
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Eind dit jaar opent op het terrein van 
Tergooi Hilversum de eerste Diagnose-
studio. Huisartsen sturen er patiënten 
met relatief eenvoudige zorgvragen 
naartoe door voor snelle diagnostiek. 
Omdat er geen spoedgevallen tussendoor 
komen en de patiënten in principe niet 
ziek zijn tot het tegendeel is bewezen, zijn 
de wachttijden kort. Goed nieuws dus. 

Geruststelling 
Stel: u bent hersteld van een fl inke verkoudheid 
maar blijft nog lang doorhoesten. Waarschijnlijk is 
er niets aan de hand, maar ter geruststelling, wil 
de huisarts toch een longfoto laten maken en bloed 
laten prikken. Dat kan snel bij de Diagnosestudio. 
U kunt een afspraak maken, of meteen langsgaan 
met als risico dat u misschien even moet wachten 
op de patiënt die voor u aan de beurt is. Mocht de 
diagnose aanleiding geven tot vervolgonderzoek, 

dan is de doorverwijzing naar het ziekenhuis zo 
geregeld. Op die manier worden patiënten met een 
relatief eenvoudige zorgvraag snel geholpen. 

Eén deur
De Diagnosestudio heeft één ‘deur’ voor alle 
diagnostiek. Bloed wordt weliswaar in een andere 
ruimte afgenomen dan waar de röntgenfoto of 
de echo wordt gemaakt, maar alles zit dicht bij 
elkaar. Natuurlijk bestaat de kans dat u tussen 
de verschillende onderzoeken even moet wachten, 
maar dat zal nooit lang zijn en er is een goede 
indicatie te geven van de eventuele wachttijd. 
Dat is in het ziekenhuis lastiger. Een onderzoek 
bij een patiënt die herstellende is van een operatie 
kost namelijk meer tijd dan een onderzoek bij 
een niet-zieke patiënt. In de Diagnosestudio is de 
doorlooptijd van de onderzoeken hierdoor korter. 
Bovendien komt er nooit een spoedpatiënt 
tussendoor, want die zijn in het ziekenhuis.

Parallel aan de plannen van de fysieke 
nieuwbouw, loopt ook de verkenning 
van het toepassen van technologische 
vernieuwingen in Tergooi. Hiermee wordt 
eigenlijk een heel nieuw concept van 
het ziekenhuis ontwikkeld. Bestuurder 
Ruurd Jan Roorda ziet deze verkenning 
als een creatieve reis waarin samen met 
patiënten en andere zorgverleners wordt 
ontdekt bij welke digitale toepassingen 
iedereen het meest gebaat is. 

Het summum van 
samenwerking
René Batenburg is huisarts in Huizen en voor-
zitter van de Gemeenschappelijke Huisartsen 
Organisatie Gooi en Omstreken (GHO-GO). Hij 
omarmt de komst van de Diagnosestudio en de 
ontwikkeling van regionale zorgcentra. ‘Samen-
werking zit me in het bloed. Ook binnen de 
GHO-GO draag ik dat uit, want samenwerking is 
dé manier om op een hoger plan te komen met de 
gezondheidszorg in de Gooi en Vechtstreek. Het 
integraal regiozorgcentrum in Weesp is in mijn 
ogen het summum van hoe je met elkaar zou 
kunnen samenwerken. Het geeft mooi aan dat 
we in onze regio zorgen voor “onze patiënten”. 
Wat mij betreft laten we het idee van de 1e en 
2e lijn en “mijn patiënt” los, het gaat erom 
dat we samen goede zorg leveren. En goede 
zorg betekent ook dicht bij huis, makkelijk 
toegankelijk en bereikbaar voor de patiënt. 
Voor ons als huisartsen is het grote voordeel 
van deze samenwerking dat we makkelijk 
kunnen schakelen met de medisch specialisten. 
En ook dat komt de patiëntenzorg ten goede.’ 

Diabetes en e-health
Gregory Dunker is al 
jaren patiënt van Tergooi, 
kind aan huis zou je bijna 
kunnen zeggen. Door het 
syndroom van Alström 
heeft hij diabetes, is hij 
blind en slechthorend. 
Tot een paar jaar geleden 
ging hij minstens vier 
keer per jaar naar de 
internist en twee keer per 

jaar naar de diabetesverpleegkundige. Nu gaat 
hij alleen nog maar twee keer per jaar naar de 
internist. Gregory: ‘Ik heb een sensor die met 
een heel dun naaldje in mijn arm zit. Als ik daar 
een apparaatje tegenhoud, wordt mijn bloed-
suikerspiegel uitgelezen. Zo weet ik precies of 
ik wel of geen insuline nodig heb, of een hapje 
moet eten. Bovendien, ik heb mijn vingers nodig 
om braille te lezen, dan is vaak in je vingers 
prikken niet handig.’ In plaats van een bezoek 
aan de internist, wordt de sensor aan de 
computer gekoppeld en e-mailt Gregory het 
bestand met gegevens naar de internist. ‘Dat 
scheelt iedereen tijd en dus ook geld.’ 

Snelle diagnose
Tergooi wil meerdere Diagnosestudio’s in de 
regio openen. Te beginnen in Hilversum, gevolgd 
door Weesp. Daar komt de Diagnosestudio in 
het regiozorgcentrum van Tergooi, waar diverse 
vormen van (medische) zorg geïntegreerd en 
gezamenlijk worden aangeboden. Denk aan de 
huisarts, de fysiotherapeut, de verloskundige en 
het maken van een röntgenfoto, allemaal onder 
één dak. Met deze nieuwe vorm van integrale 
zorgaanpak voorziet Tergooi in een groeiende 
behoefte van patiënten om zorg zo dicht mogelijk 
bij huis te hebben. Tergooi heeft de intentie om 
op termijn ook in de regio Blaricum een dergelijk 
centrum te openen.

De juiste keuzes
‘De meerwaarde is mij heel duidelijk. Alleen al op 
het gebied van monitoring van lichaamsfuncties is 
veel winst te behalen. Als daar allerlei intelligente 
systemen en analyses aan worden toegevoegd, 
brengt ons dat op een heel ander niveau van 
omgaan met informatie over ziekte en gezondheid. 
En misschien nog wel belangrijker, onafhankelijk 
van de plek van het ziekenhuis, dus dichter bij 
de patiënt thuis. Wij willen niet wachten hoe 
deze technologische toepassingen zich in de zorg 
ontwikkelen en ons daaraan aanpassen, maar we 
willen aan voorhoede van die zorgverandering 
staan. Om daarin de juiste keuzes te maken, 
moeten we ervaringen opdoen. Daarom openen we 
eind dit jaar de e-Studio, waar we verschillende 
innovaties kunnen uitproberen. Dat gaan we samen 
met patiënten en andere zorgverleners doen. En 
misschien komen we dan wel uit bij een permanente 
hartmeting voor bepaalde hartpatiënten en bij 
doorontwikkeling van de diabeteszorg, maar het 
kan ook heel goed iets anders zijn. Iets wat ik nu 
nog niet kan bedenken. Ik kijk ernaar uit samen 
de beste toepassingen te vinden.’  

• Huisartsen sturen patiënten met een relatief eenvoudige zorgvraag door naar de Diagnostestudio 
voor snelle diagnostiek.

• Ruurd Jan Roorda, lid raad van bestuur Tergooi: 
‘We willen aan de voorhoede van de zorg-
verandering staan’.



Het nieuwe ziekenhuis van Tergooi wordt niet alleen laagdrempelig 
en patiëntvriendelijk maar ook optimaal ingepast in het bos. Een 
duurzaam gebouw met aandacht voor ‘healing environment’: een 
groene omgeving die genezing bespoedigt en het ziek-zijn verzacht.

Hoven en binnentuinen
De nieuwbouw van Tergooi krijgt 
veel groene hoven en binnentuinen. 
Hiervoor worden veel bestaande 
bomen ingepast. Helaas is het niet 
mogelijk alle bomen van het huidige 
bos te sparen. Met name in het 
westelijk deel is bomenkap nood-
zakelijk om de bouw in te passen in 
het landschap. In oktober, voordat 
de eekhoorns aan hun winterslaap 
beginnen, worden hiervoor bijna 
1200 bomen gekapt. Uiteindelijk 
wordt ongeveer een gelijk aantal 
bomen herplant en wordt geïnves-
teerd in natuurontwikkeling.

Eerste fase
Vanaf november wordt de grond 
bouwrijp gemaakt, zodat over 
ongeveer een jaar de eerste paal de 

grond in kan. Tijdens de eerste 
fase worden drie gebouwen 
gerealiseerd. In deze nieuwbouw 
wordt vrijwel alle acute zorg 
ondergebracht (intensive care, 
operatiekamers, spoedeisende 
hulp, diagnostiek) en het hele 
klinische deel dat daarbij hoort. 
Het bestaande gebouw met veel 
poliklinische en medisch onder-
steunende functies blijft tijdens 
de eerste fase grotendeels gehand-
haafd. De huidige hoofdentree 
blijft tijdens de eerste fase als 
hoofdentree voor het gehele 
ziekenhuis functioneren. De 
huidige locatie en de nieuwbouw 
worden op meerdere niveaus 
met elkaar verbonden en vormen 
daarmee na de realisatie van 
de eerste fase één geheel. 

De weg naar een ‘healing environment’
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Natuurlijk spreken ze elkaar 
regelmatig, maar altijd in de 
rol van bestuurder en aan 
een vergadertafel. Speciaal 
voor deze tweede uitgave van 
Bouwen aan Tergooi spreken 
Eric van der Want (wet-
houder Hilversum) en Hans 
den Hollander (voorzitter raad 
van bestuur Tergooi) elkaar 
tijdens een wandeling rond 
de locatie Hilversum. Zonder 
agenda, notulen of rondvraag.

In ontwikkeling
Of het nu gaat over de fysieke bouw 
van een nieuw ziekenhuis of het vorm-
geven van de zorg voor de komende 
twintig jaar, beide bestuurders hebben 
hetzelfde doel voor ogen: goede zorg 
dichtbij. Hans: ‘Als je mij vraagt, wat 
beweegt je, dan zeg ik: ervoor zorgen 
dat we hier in de regio een goed 
ziekenhuis hebben. Ik geloof echt in 
een plaats voor dit ziekenhuis in het 
Gooi.’ Eric: ‘Ik ook. Dat kunnen we hier 
weliswaar kleinschalig, maar wel heel 

stevig organiseren. En als het gebouw 
er straks staat, zijn we nog niet klaar, 
want het gaat niet alleen om een 
bouwplan. Uiteindelijk gaat het om 
de vormgeving van de zorg in de 
toekomst. Dat maakt het ook zo 
interessant.’ Hans: ‘Inderdaad. Ik wil 
niet zeggen dat het nooit klaar is, maar 
voorlopig blijven we in ontwikkeling. 
En bij de plannen die we al hebben, 
zullen er ook nog wel wat bijkomen.’

Een uniek project
Eric: ‘Ik kan mij voorstellen dat het 
hier straks mooi wonen is. Een 
prachtige plek waar gezondheid 
centraal staat. Als wethouder kijk ik 
niet alleen naar het ziekenhuis, maar 
ook naar Merem, het gaat om de 
samenhang.’ Hans: ‘Het unieke aan 
het project Monnikenberg is dat er een 
hele mooie balans bestaat tussen ener -
zijds natuurbehoud en natuur beheer 
en anderzijds de mogelijkheid dat al 
die voorzieningen hier komen. Met de 
stichting Duurzaam Monnikenberg 
Groenfonds hebben we het onderhoud, 
beheer en de natuurontwikkeling voor 
de komende honderd jaar geregeld. 
Wie kan dat nou zeggen, dat je voor de 
komende honderd jaar iets geregeld 

hebt?’ Eric: ‘De natuur is hier 
onge lofelijk belangrijk, in heel 
Hilversum. Ik woon hier al veertig 
jaar, juist vanwege de natuur in de 
directe omgeving. Als ik de straat 
uitloop, sta ik op de hei. Dat heb je 
nergens anders in de Randstad.’ 
Hans: ‘Buiten zijn in de natuur is 
zeker belangrijk, voor mij ook. Ik fi ets 
graag door de polder of in de bossen, 
heel ontspannen.’

Aan de slag
Eric: ‘Wat mij betreft, gaat die spade 
nu snel de grond in. Het is bijna niet 
uit te leggen waarom het zo lang duurt. 
Ik noem toch even de fi nanciering, 
de crisis, het aanpassen van een 
bestemmingsplan. De positieve kant 
is wel dat we geleerd hebben fl exibel 
te zijn. We zetten ons nu meer in op 
samenwerken dan op bouwen met 
stenen. Dat zie ik als een kans.’ Hans: 
‘Helemaal mee eens. Flexibiliteit is 
wel het toverwoord. Ziekenhuizen zien 
er over veertig jaar heel anders uit 
dan nu en de zorg dus ook. Daarmee 
moeten we nu al rekening houden en 
over nadenken natuurlijk. En je hebt 
gelijk Eric, die spade moet de grond in 
en we gaan meters maken!’

• Wethouder Eric van der Want en Hans den Hollander, voorzitter raad van 
bestuur Tergooi in gesprek over Plan Monnikenberg.
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Hilversum. Ik woon hier al veertig 
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uitloop, sta ik op de hei. Dat heb je 
nergens anders in de Randstad.’ 
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graag door de polder of in de bossen, 
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te zijn. We zetten ons nu meer in op 
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Lees alles over de bouw van ons nieuwe ziekenhuis op www.bouwenaantergooi.nl 
of kijk op www.planmonnikenberg.nl
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De zorg wordt nog beter
Neuroloog Jelle de Kruijk is 
verantwoordelijk voor de acute 
neurologische zorg in Tergooi. 
Dat gaat bijvoorbeeld om 
patiënten met hersenletsel door 
een ongeval of patiënten met 
een herseninfarct. Hij begrijpt 
heel goed dat patiënten bezorgd 
zijn over de sluiting van de 
locatie Blaricum op termijn, 
maar wijst ons vooral op de 
voordelen van alle zorg op één 
locatie. Want door de krachten 
te bundelen, gaan we er in de 
toekomst allemaal op vooruit.

Nu al één locatie
De laatste vijf jaar vindt in Tergooi 
alle acute neurologische zorg en 95% 
van de poliklinische neurologische 
zorg plaats in Blaricum, Jelle de 
Kruijk: ‘Wij doen ons uiterste best 
om alle patiënten de zorg te geven die 
ze verdienen en wij doen dat het beste 
door de neurologische zorg op één 
locatie te concentreren. Met de komst 
van de nieuwbouw in Hilversum, 
verandert er veel en vooral hier in de 
regio Blaricum maakt men zich zorgen, 
dat begrijp ik heel goed. De mensen 
uit de omgeving Hilversum komen 
nu deze kant op, straks moeten de 
mensen uit de regio Blaricum richting 

Hilversum. Dat geldt overigens alleen 
voor de acute neurologische zorg en 
klinische zorg. Het is onze intentie 
om de poliklinische zorg in Blaricum 
te behouden en daar hebben we geen 
heel ziekenhuis voor nodig.’

De krachten bundelen
Met de Intensive Care in Hilversum en 
de Spoedeisende Hulp in Blaricum is 
het volgens Jelle de Kruijk veel beter 
om alle acute zorg te bundelen: ‘Als we 
hier op de Spoedeisende Hulp een hele 
zieke neurologische patiënt krijgen, 

hebben we met moeite één bed met 
intensive care ondersteuning. Die 
patiënt krijgt wel wat nodig is, maar 
het is wel kunst en vliegwerk.’ In het 
nieuwe ziekenhuis komt een aparte 
vleugel met alle acute specialisaties 
bij elkaar. ‘Dat is veel beter, want dan 
kunnen we echt hele adequate acute 
zorg leveren. Nu moeten patiënten voor 
bepaalde acute zorg naar het UMC 
Utrecht, of naar het St. Antonius in 
Nieuwegein. Als we straks op één 
locatie zitten, kunnen we met de tijd 
mogelijk een deel van die ingewikkelde 
acute zorg zelf bieden. En dat is 
natuurlijk nog beter voor de patiënt.’
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Hans den Hollander, voorzitter 
raad van bestuur Tergooi, 
beantwoordt vier prangende 
vragen over de keuze voor 
nieuwbouw in Hilversum: 
‘We willen het beste voor 
al onze patiënten en in 
Hilversum is dat mogelijk.’

Waarom is gekozen voor 
Hilversum als hoofdlocatie?
‘Het nieuwe ziekenhuis wordt 
onderdeel van het gezondheidspark 
Monnikenberg waarop ook andere 
zorgaanbieders komen. Daardoor 
kunnen we optimaal samenwerken 
en dat is goed voor al onze patiënten. 
Tegelijkertijd kunnen we op deze 
locatie verantwoord en zorgvuldig 
omgaan met onze groene omgeving 
in combinatie met bijvoorbeeld 
parkeergelegenheid voor bezoekers 
en patiënten. En natuurlijk speelt 
ook geld een rol. De fi nanciering 
van nieuwbouw in Hilversum is 
aanzienlijk gunstiger en het geld 
dat we hiermee uitsparen, kunnen 
we besteden aan patiëntenzorg.’ 

Wat verandert er tot 2021 in 
Tergooi locatie Blaricum?
‘Niks, er zijn geen concrete plannen 
om het huidige zorgaanbod in 
Blaricum ingrijpend te wijzigen. Als 
zich mogelijkheden voordoen om de 
zorg te verbeteren, dan zullen wij 
daar uiteraard wel op inspelen. 
En zo kunnen ook voorschriften met 
betrekking tot kwaliteit en veiligheid 
van zorg vanuit de overheid of de 
zorgverzekeraars in de komende jaren 
aanleiding geven om het zorgaanbod 
te wijzigen.’

Wat gebeurt er met de 
huisartsenpost in Blaricum?
‘De huisartsenpost verhuist mee naar 
Hilversum. Mogelijk besluiten de 
huisartsen van de Gooi en Vechtstreek 
om bij de regiozorgcentra die we aan 
het ontwikkelen zijn, een voorziening 
te handhaven maar dat is aan hen. 
De huisartsenpost is zelfstandig en 
behoort niet tot de ziekenhuis-
organisatie.’ 

Wat komt er voor Tergooi locatie 
Blaricum in de plaats? 
‘Samen met huisartsen en overige 
zorgpartners maken we plannen 
om de zorg op een andere manier 
aan te bieden. Veel mensen hebben 
de behoefte om de zorg dichtbij huis 
te hebben, dat willen wij ook. Het idee 
is om verschillende vormen van 
medische zorg onder één dak samen 
te brengen. Denk bijvoorbeeld aan 
een combinatie van een huisarts, 
fysiotherapeut, verloskundige én de 
mogelijkheid om een röntgenfoto te 
laten maken. Als het nodig is, kun je 
bijvoorbeeld na een bezoek aan de 
huisarts snel een röntgenfoto laten 
maken of bloed laten afnemen, zonder 
dat je hiervoor naar het ziekenhuis 
hoeft.’

Ook een vraag over de nieuwbouw?
Stuur uw vraag per e-mail aan: 
Communicatie@tergooi.nl of per post: 
Bouwen aan Tergooi 
t.a.v. afdeling Communicatie
Postbus 10016
1201 DA Hilversum

Vier vragen over de locatiekeuze
Hilversum vs. Blaricum 

Stichting Vrienden 
van Tergooi

De Stichting Vrienden van Tergooi 
heeft de Groene Kas mogelijk 
gemaakt. Ook de Chemotuin op 
locatie Hilversum is een project 
van de Vriendenstichting. Wilt u 
bijdragen aan belangrijke 
patiëntenprojecten die niet kunnen 
worden betaald uit het ziekenhuis-
budget? Steun dan de Stichting 
Vrienden van Tergooi. Dit kan 
door vriend te worden van de 
Vriendenstichting, een bedrag te 
doneren of een actie op touw te 
zetten. Kijk voor meer informatie 
op www.tergooi.nl/vrienden, bel 
naar T 088 753 14 20 of stuur een 
e-mail naar vrienden@tergooi.nl. 

Lees alles over de bouw van ons nieuwe ziekenhuis op www.bouwenaantergooi.nl 
of kijk op www.planmonnikenberg.nl
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DonDerDag 21 september

Koffie & Co
13.30 uur | Maatjesproject Bus-
sum
Koffie-inloop in de Week van de 
Eenzaamheid. Iedereen is welkom 
en de entree is gratis.

Engelen centraal
19.30 uur | VKK Kerkgemeente 
Naarden
Tijdens de Engelenperiode zijn er 
tien dagen met ceremoniële activi-
teiten en specifieke meditaties en 
tijdens de laatste drie dagen zijn 
er verdiepingsdagen. Programma 
staat op www.vkk.nl/naarden of 
bel met 06-51832185.

VrijDag 22 september

Muziek maken
14.00 uur | WOC De Palmpit
Muziek maken op de mondharmo-
nica in een kleine groep met oude 
liedjes van vroeger. Uit het hoofd, 
zonder muzieknoten. Neem je in-
strument mee en doe mee.

Lezing
14.30 uur | Vivium De Gooise Wa-
rande
Ontdek het levensverhaal van het 
375 jaar oude schilderij ‘De Nacht-
wacht’.

Wies en de Liefde
20.30 uur | DeMess Naarden
Het is zo veel beter om de liefde 
op te schrijven dan alleen maar 
te bedrijven. Daarom zo leuk dat 
je een kijkje komt nemen in mijn 
wondere wereld! Liefs, Wies.

ZaterDag 23 september

Kunstcollecties
10.30 uur | WOC Bellefleur
In deze cursus van vier lessen 
wordt ingegaan op de collecties 
van Museum More, Voorlinden, 
De Pont en het Bonnefantenmu-
seum. Cursus kost 60 euro.

Moestuin bij dr. Schaepman-
laan!
13.00 uur | Buurtcentrum Uit-Wijk
Buren en Versa Uit-Wijk gaan 
buurtmoestuinbakken maken. 
Zijn er nog buren die deze activi-
teit mee willen voorbereiden? Bel 
zo snel mogelijk Jacqueline van 
Rossum, 06-13966504. Kun je tim-
meren of bakken inrichten met 
aarde, dan ben je ook welkom.

Opening van deMess
20.30 uur | DeMess Naarden
De meiden van LOS openen met 
hun voorstelling ‘VASTigheid’ de-
Mess. De voorstelling is heel geva-
rieerd en zit vol hilariteit, muzi-
kaliteit en fysieke uitspattingen. 
Ze werden uitgeroepen tot Meest 
Veelbelovend Talent, door VARA 
HumorTV.

ZonDag 24 september

Brandweer op bezoek
13.30 uur | Filmhuis Bussum
Na afloop van de voorstelling van 
Brandweerman Sam ‘Ufo Alarm’ 
komt de échte brandweer op be-
zoek.
Bezoekertjes van de film kunnen 
dan met een heuse, grote brand-
weerauto op de foto.

 ¢ De meiden van LOS staan met hun voorstelling VASTigheid in deMess.

* Volksuniversiteit Naarden/
Bussum zoekt een vrijwilliger 
voor 3 uur per week. Het werk 
bestaat uit het organiseren van 
de talen, en het zoeken en bege-
leiden van docenten.

* Bibliotheek Gooi en Meer zoekt 
voor peuterspeelzaal Kiekeboe 
in Bussum iemand van 60+, die 
het leuk vindt om 20 minuten 
per week voor te lezen aan jonge 
kinderen.

* Vivium Zorggroep Antoniushof 
en de Vesting zoekt voor de vrij-
dagavond vrijwilligers die onze 
bewoners kunnen begeleiden 
naar en tijdens het borreluurtje.

* Versa Thuishulp Intensief 
zoekt voor jonge vrouw met 
verstandelijke beperking een 
enthousiast maatje.

 
Limelight Quartet
14.00 uur | WOC Bellefleur
Limelight Quartet speelt een licht 
programma met muziek uit het 
78-toerentijdperk. Muziek zoals 
die gespeeld werd in salons, the-
atersen restaurants in de jaren 
1900-1950. Entree is 4 euro.

maanDag 25 september

Themaochtend
9.30 uur | Wijkcentrum Uit-wijk
Themabijeenkomst voor vrijwil-
ligers in zorg en welzijn. Wat is 
eenzaamheid, hoe ontstaat het, 
wat kun je er aan doen? Deze (en 
andere) vragen rond het thema 
‘Eenzaamheid’ komen aan bod. 
Aanmelden: www.vagev.nl of 035-
6938525.

Open eettafel in De Palmpit
17.30 uur | WOC De Palmpit
Met een versbereide maaltijd. Kos-
ten: soep € 1,50, hoofdmaaltijd € 
7,50 en toetje € 1,-, excl. drankjes. 
Aanmelden: 035-693 87 86.

DinsDag 26 september

Visite van peuters
10.15 uur | Vivium Godelinde
De peuters van ‘t Mouwtje komen! 
De peuters vinden het fantastisch 
als iedereen langskomt.

Architect Dudok
14.30 uur | Antonius Hof Bussum
Lezing over leven en werk van 
deze bijzondere architect door de 
heer Norman Vervat. Toegang gra-
tis.

Catwalk Girlzz
15.30 uur | Wijkcentrum SCAN 
Naarden
Een leuke club voor meiden met 
interesse voor kleding en siera-
den. Want dat gaan jullie maken. 
Kosten 2,40 euro. Informatie via 
jgroot@versawelzijn.nl.

Cursus Aquarelleren
14.00 uur | Atelier Comello-Art 
Bussum
De basiscursus ‘Aquarelleren in 
12 stappen’ is voor iedereen. In 
twaalf stappen worden de basis-
technieken van het aquarelleren 
behandeld. Voor meer informa-
tie: www.comello-art.nl of 06-
17704781.

WoensDag 27 september

Verbindende buurtlunches
11.00 uur | Albert Heijn Bussum
Sensoor en AH organiseren ver-
bindende buurtlunches.

Informatiebijeenkomst
14.00 uur | WOC De Palmpit
Wijkagent Martin Treur komt 
kennismaken met de buurtbewo-

ners en informeren over veilig-
heid bij ouderen.

Schakel Avondbingo
19.30 uur | Wijkpost De Schakel
Schakel Avondbingo. Altijd mooie 
prijzen. Kosten € 3,50 voor 1 kaart 
en 2 consumpties. Extra kaart € 
2,50. Na afloop een loterij. Wijk-
post De Schakel, Kol. Verveer-
straat 74, Naarden. Tel. 035 - 694 
47 42, info@wijkpostdeschakel.nl.

Fotocursus gevorderden
20.00 uur | De Schakel Naarden
Vijf avonden over diverse soor-
ten fotografie in De Schakel en 
1 praktijkdag elders. De avond-
nachtfotografie & macrofotogra-
fie zijn deels theorie, deels prak-
tijk. De cursus is voor fotografen 
die weten wat diafragma, ISO en 
sluitertijden zijn of de cursus Va-
kantiekiek hebben gevolgd. www.
vialiset.nl.

Zorgverzekeraars leven met 

dilemma’s
20.00 uur | Witte Kerk Naarden
Zorgverzekeraars moeten iedere 
inwoner van Nederland een zorg-
verzekering aanbieden die con-
currerend is, kosten- en risicodek-
kend, voldoet aan wettelijke eisen 
en nog veel meer. Dit levert dilem-
ma’s op. Frank Elion, bestuurder 
van VGZ, bediscussieert een aan-
tal van deze dilemma’s met ons.

 

Info: (035) 693 86 94 en 
www.filmhuisbussum.nl

Ook zaalverhuur!

do 21 sept 
t/m

wo 27 sept
RODIN  do 21 20.00/ vr 22 13.00/ za 23 13.00/ wo 27 14.45 3sdt 

HAMPSTEAD  do 21 20.30/ vr 22 15.45 en 21.15/ za 23 13.15/ ma 25 20.30 1t 

WAKEFIELD  vr 22 13.15/ za 23 18.45/ di 26 20.00 3ht 

UNA MUJER FANTÁSTICA  vr 22 16.00 en 21.30/ za 23 19.00  3gdt 

DUNKIRK  vr 22 18.45/ za 23 15.45/ zo 24 20.00/ wo 27 20.00 3ga 

PATTI CAKE$  vr 22 19.00/ za 23 21.30/ zo 24 20.30/ ma 25 20.00 3gdht 

KEDI  za 23 21.15/ zo 24 16.00/ wo 27 20.30

RETOUR EN BOURGOGNE  zo 24 15.45 3st

KINDER- EN FAMILIEFILMS
CARS 3  za 23 15.30/ zo 24 13.00/ wo 27 14.30 1
BRANDWEERMAN SAM: UFO ALARM  zo 24 13.30 1

SPECIALS
BRANDWEERMAN SAM: UFO ALARM  zo 24 13.30

SNEAK PREVIEW
di 26 20.30

Donderdag 21 sept. t/m woensdag 27 sept. 2017

ALGEMEEN

FAMILIEFILMS

Voor het complete fi lmoverzicht,
aanvangstijden en ticketverkoop zie:

WWW.KINEPOLIS.NL

3D: Za.: 13.45; Zo.: 11.15-13.45; Wo.: 15.00
VERSCHRIKKELIJKE IKKE 3 (NL)

PREMIÈRE

2D: Za.: 13.30; Zo.: 13.15; 3D: Zo.: 11.00
CARS 3 (NL)

2D: Vr. Za.: 21.15
DUNKIRK 

PREMIÈRE NIGHT

2D: Zo.: 11.30
BRANDWEERMAN SAM: UFO ALARM
3D: Za. : 13.30 
BIGFOOT JUNIOR 

3D: Do.: 16.30; Vr. Ma. Di.: 16.15; Za.: 13.45-16.00; Zo.: 11.00-13.15-16.00; Wo.: 14.45-17.15
DE EMOJI FILM  

2D: Do.: 14.00 
A STREET CAT NAMED BOB 

2D: Do. Zo. Ma. Di. Wo.: 19.45; Vr.:21.45;  Za.: 18.30-21.45
IT Let op: Voor deze film is legitimatie verplicht.

2D: Do.: 16.00-20.00; Vr.: 16.00-19.00; Za.: 16.15-19.00; 
         Zo. Ma. Di.: 16.15-20.00; Wo.: 17.15-20.00
VICTORIA AND ABDUL

2D: Do. Zo. Ma. Di.: 16.15-20.00; Vr. Za.: 16.15-19.00-21.30; Wo.: 20.00
BELLA DONNA’S 

2D: Do. Ma. Di.: 16.15-19.45; Vr.: 16.00-18.45-21.30 Za.: 15.45-18.45-21.30; 
         Zo.: 16.00-19.45; Wo.: 19.45
KINGSMAN: DE GOLDEN CIRCLE 
Let op: Voor deze film is legitimatie verplicht.

CINE +

2D: Vr.: 18.50
MISFIT Volg live de officiële première, wees bij de allereerste vertoning van Misfit!

3D: Wo.: 14.45-17.15
DE LEGO NINJA GO FILM NL
2D: Wo.: 15.00-17.15
MISFIT NL
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Hilversum Verlengde Zuiderloswal 8a, 1216 BX Hilversum

Barneveld Anthonie Fokkerstraat 43, 3772 MP Barneveld

Meer informatie op www.easysit.nl

Kom naar één van onze showrooms 
of bel voor een afspraak 088-6220220

*Niet geldig op Stressless en niet geldig i.c.m. andere acties.**Taxiservice gratis tot 30 km rond de Easysit -showrooms.

easysit
DAN ZIT JE GOED!

De meeste standaardbanken zitten 
te laag en te diep. Hierdoor kunt u 
moeilijk zelf gaan zitten en opstaan. 
Door de verkeerde zithouding wordt 
uw rug langdurig plaatselijk belast. 
Dit kan leiden tot rugklachten, 
zenuw- of aderbeknellingen, 
ademhalingsproblemen, trombose, 
hoofdpijn en kans op een hernia. 
Easysit vindt dit niet nodig. Iedereen 
heeft recht op een goed zittende bank.
Sinds 1992 maakt het bedrijf sta-op 
stoelen en relaxfauteuils op maat. Veel 
mensen weten echter niet dat Easysit 
ook comfortbanken op maat maakt.

Helemaal op maat
De comfortbanken worden nauwkeurig 
opgemeten, zodat een perfecte 
zitdiepte- en hoogte gegarandeerd 
kunnen worden. De hoogte van de 
rugleuning kunt u zelf bepalen. Ook de 
armleuning wordt op maat gemaakt. 
U heeft zelfs de mogelijkheid om de 
hard-/zachtheid van de bank aan te 
passen. Waarschijnlijk zit u niet altijd 
alleen op de bank. Daarom kunnen de 
zitdieptes variabel ingesteld worden, 
zodat iedereen comfortabel kan zitten 
op uw comfortbank.

Veel mogelijkheden
De comfortbanken van Easysit kunnen 
in veel verschillende uitvoeringen 
worden gemaakt. Er zijn diverse 
breedtemogelijkheden zoals 2-zits smal, 
2-zits breed, 2,5-zits, 3-zits of 3,5-zits.
Wilt u een hoekbank op maat? Ook 
dat is mogelijk. De comfortbanken 
zijn volledig te personaliseren. U hebt 
de keuze uit diverse soorten stof en 
rundleer in meer dan vijftig kleuren! 

Dan zijn er nog diverse opties. Zo kunt 
u uw bank uitrusten met een handmatig 
of motorisch relaxsysteem. Hiermee 
kunt u de rugleuning en voetensteun 
per zitting kantelen. 

Maak nu een afspraak
Easysit heeft showrooms in Hilversum, 
Barneveld en Burgum. Heeft u geen 
vervoer? Dan wordt u keurig opgehaald 
en weer teruggebracht**. Bent u niet 
in de gelegenheid om de showroom te 
bezoeken? De Easysit adviseurs komen 
ook graag met de comfortbanken bij 
u thuis. Bel 088-6220220 voor een 
afspraak.

Zoekt u een bank met hetzelfde 
comfort als een relaxfauteuil?
Bel 088-6220220 voor een afspraak 
in de showroom of bij u thuis!

U kent ze wel vast wel, banken die op het eerste gezicht comfortabel 
overkomen totdat u gaat zitten. Zodra u plaats wilt nemen, merkt u dat de 
afstand naar het zitvlak van de bank een stuk groter is dan u had ingeschat. 
Met veel moeite kunt u gaan zitten. Na vijf minuten blijkt de bank lang niet 
zo comfortabel als gedacht. Al snel voelt u pijn in de rug. U wilt opstaan, 
maar dit lukt niet. Gelukkig schiet iemand u te hulp. Met ondersteuning 
lukt het u weer te gaan staan.

EXTRA HOGE INRUILKORTING

Nu € 300,- tot € 500,- terug
voor uw oude stoel of bank*

Actie wegens succes verlengd van 

woensdag 20 t/m woensdag 27 september.

Easysit A160

Easysit DS62

koopzondag
woonboulevard
volendam

www.woonboulevardvolendam.nl

zondag 24 september van 11.00 tot 16.30 uur

Alle waren onder één dak

KCEEMNES

Fabian hoopt op een échte oplossing.
Lees in ons magazine Voortleven wat drie generaties vertellen over de 
impact van een nierziekte. Aan te vragen via nierstichting.nl/nalaten
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Duizenden huizen kun-
nen volgende week zater-
dag (30 september) wor-
den bezichtigd op de Open 
Huizen Dag van de Neder-
landse Vereniging van Ma-
kelaars (NVM). Dit is een 
uitgelezen moment voor 
potentiële kopers om het 
huis van hun dromen uit 
te zoeken.

Voor verkopers is het daar-
entegen een goed moment 
om te zien hoe hun huis in 
de markt ligt.

Eerst kijken op Funda
Op de website van Funda 
kun je zien welke verkopers 
meedoen aan deze NVM 
Open Huizen Dag (voorheen 
de Open Huizenroute).

Belangstellenden kunnen 
de deelnemende woningen 
bezoeken tussen 11.00 en 
15.00 uur. Dit is geheel vrij-
blijvend en er hoeft dus van 
tevoren geen afspraak te 
worden gemaakt. Gewoon 
een kwestie van aanbellen. 
De eigenaren van de huizen 
zijn aanwezig om hun erva-
ringen uit te wisselen met 
belangstellenden.

‘Ga gewoon weg 

als de eerste indruk 

niet goed is’

Tips van NVM:
De NVM adviseert belang-
stellenden goed voorbereid 

op pad te gaan. Hieronder 
een aantal tips:
* Stel een wensenlijst op, zo-
als het aantal slaapkamers, 
afstand woon-werkverkeer, 
winkels en scholen.
* Bekijk de financiële moge-
lijkheden.
* Oriënteer op Funda naar 
woningen die meedoen aan 
de NVM Open Huizen Dag 
en in aanmerking komen 
qua prijs en locatie.
* Bekijk het liefst al voor de 
Open Huizen Dag de om-
geving. Hoe ziet het er ‘s 
avonds uit?
* Stel een maximum aan het 
aantal te bezoeken huizen.
* Stippel een handige route 
uit.
* Beperk het bezoek tot een 
maximumtijd.

* Ga gewoon weg als de eer-
ste indruk niet goed is.

Handige checklist
De meeste deelnemers zul-
len van de mogelijkheid ge-
bruikmaken om meerdere 
huizen te bezichtigen. Maar 
hoe meer huizen je ziet, des 
te groter de kans dat je na 
afloop de kenmerken van 
de bekeken woningen door 
elkaar haalt.

Op nvm.nl is een handige 
checklist te vinden die je 
een paar keer kunt uitprin-
ten en meenemen. Dit be-
zichtigingsverslag kun je 
ter plekke steeds invullen, 
zodat je na afloop per wo-
ning alle plus- en minpun-
ten op een rijtje hebt staan.

Maak een wensenlijst 
voor Open Huizen Dag

DuizenDen huizen te bekijken zonDer afspraak

De deelnemende woningen zijn te bezichtigen tussen 11.00 en 15.00 uur. 

Politiek blijft worstelen met 
nieuwbouw op Neuweg 100

Afgelopen week maakte Flexa de Kleur van het Jaar 2018 
bekend. In een onvoorspelbare tijd hebben we steeds 
meer behoefte aan huiselijkheid, zeggen ze. Heart Wood 
is de perfecte kleur voor deze trend door de geruststel-
lende en rustige werking. Heart Wood is een kleur die 
zich ‘aanpast’ aan de andere kleuren en wekt door de 
combinatie met verschillende kleuren steeds een ander 
gevoel op.

Vrouwelijke touch
Een verrassende en vrouwelijke kleur die in mijn ogen 
toch wel echt uitgesproken is - juist door z’n vrouwelijke 
touch. Heeft Flexa misschien daarom ook voor deze kleur 
gekozen, als tegenhanger van de kleur Denim Drift (de 
kleur van 2017)?

Combineren
Ik zou Heart Wood combineren met wit, crème, beige en 
grijze tinten en ik zou ‘m niet snel toepassen met harde 
kleuren… Hoewel deze oudroze, taupe, mauve-achtige 
tint (waren we daar eigenlijk al niet een beetje klaar 
mee?) ook weer spannend kan zijn met oker. Voor mij zou 
de combinatie met blauw, petrol of groen te hard zijn. 
Hoe zou jij de kleur van 2018 combineren?

Verleiding
LAREN Woonmagazine Re-
sidence maakt zich op voor 
haar jaarlijkse fair. Als lo-
catie is dit keer gekozen 
voor het Singer Museum in 
Laren. Van 28 september 
t/m 2 oktober kunnen de 
lezers zich onderdompelen 
in een door de beursdeel-
nemers ontworpen bouti-
quehotel. Het blad belooft 
de consument een bezoek 
vol verleidingen.

Vrije sector 
weer duurder

De prijzen voor huurwonin-
gen in de vrije sector zijn 
in de eerste helft van 2017 
opnieuw gestegen. Gemid-
deld betalen huurders bij 
een verhuizing 6,9% meer 
per m² dan vorig jaar. In de 
grote steden is de prijsstij-
ging per m² nog veel groter. 
Dit blijkt uit huurmarktcijfers 
over de eerste helft van 
2017. Volgens Vastgoedma-
nagement Nederland en 
de Nederlandse Vereniging 
van Makelaars zijn struc-
turele maatregelen nodig 
om het aanbod vrijesector-
huurwoningen te vergroten.

Kleur van het Jaar

Foto: NVM

HILVERSUM Het plan voor 
Neuweg 100 is aangepast, 
maar of het daarmee ook 
beter is, is voor zowel de 
politiek als de boze omwo-
nenden niet duidelijk.

Op het bedrijventerrein 
moeten vijf nieuwe huizen 
komen. Omwonenden vin-

den het plan echter te ko-
lossaal. Ze vrezen minder 
zonlicht en aantasting van 
hun privacy. Ontwikkelaar 
Samen Thuis werd terug-
gestuurd naar de tekentafel 
en heeft het plan toen enigs-
zins gewijzigd. Of dit nieu-
we plan groen licht krijgt, is 
aan de gemeenteraad.

OP ZOEK NAAR 
EEN NIEUWE VLOER? 

W O O N I N S P I R AT I E
C E N T R U M  H E T  G O O I

20 professionals die uw 
woonwensen realiseren

Nieuweweg 6a, Laren  |  wooninspiratiecentrumhetgooi.nl
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TOM’S FEESTJE!TOM’S FEESTJE!

18 SEPTEMBER 

T/M 1 OKTOBER

12,5 
JAAR

WIJ 

TRAKTEREN
OP

KORTINGEN!

TOT
25%

OPENINGSTIJDEN WINKEL 7 DAGEN IN DE WEEK GEOPEND
ma t/m vr  10.00 - 18.00 uur
do 10.00 - 21.00 uur

za 10.00 - 17.00 uur
zo 11.00 - 16.00 uur BRONSSTRAAT 10 | NAARDEN | 035 695 42 90


